

# 春晨JYJ电机引接线电机引出线

产品名称	春晨JYJ电机引接线电机引出线
公司名称	江苏春晨电缆有限公司
价格	.00/10
规格参数	春晨:春晨 JYJ:JYJ 江苏:江苏
公司地址	金湖县金南镇集镇幸福路南侧
联系电话	13357926960 18951262418

## 产品详情

江苏春晨电缆有限公司生产春晨JYJ电机引接线电机引出线，

目前电压高于600V高压电缆的标准化是各工作组的一个课题。标准号是ISO 17195。

At present, the standardization of voltage higher than 600V high voltage cable is a subject of various working groups. The standard number is ISO 17195.

SAE将调整目前的高压(额定600 V)规范SAE J1654 对高压电缆的要求，并涵盖从600 到1000 V的额定电压，新创建尚未发布的标准SAE J2840将定义为屏蔽类型的电缆。春晨JYJ电机引接线电机引出线

SAE will adjust the current high voltage (Rated 600 V) specification SAE J1654 to the requirements of the high-voltage cable, and cover the rated voltage from 600 to 1000 V. The newly created standard SAE J2840, which is not yet released, will be defined as the shielded type cable.

LV是德国的五大汽车公司的共同采购规范，目前推出了额定电压600 V的电动汽车高压电缆标准LV 216。其涵盖单芯和多芯的屏蔽电缆。春晨JYJ电机引接线电机引出线

LV is the common purchase specification of the five major automobile companies in Germany, and the standard LV 216 for the high voltage cable of the electric vehicle with a rated voltage of 600 V is introduced. It covers single and multi core shielded cables.

我国的高压屏蔽电缆的国家汽车行业标准正在制定中，其额定电压将达到1000 V。

The national automobile industry standard of high voltage shielded cable in China is being made, and its rated voltage will reach 1000 V.